
Vážené kolegyně a kolegové, milí studenti, 

prvním rokem kandiduji do akademického senátu a rád bych se ucházel o Váš hlas při letošních 

volbách. Jako člen bych se aktivně zapojil především do oblasti transparentnosti a ucelenosti 

informací, které kolikrát nejsou na jednom místě a chtělo by je sjednotit, vhodně oznamovat aktuality 

a dění z půdy fakulty. Taktéž budu hledat podporu pro posilování návaznosti mezi obory, tvůrčí 

prostředí příjemné pro pedagogy i studenty, rozšířit povědomí o oborech aplikovaná geoinformatika, 

environmentální geoinformatika. 

Z původního postavení studenta FŽP UJEP (od roku 2015) jsem se vypracoval na pozici technika 

a odborného asistenta na Katedře geoinformatiky.  

Předem děkuji za projevenou podporu. 

 

Ing. Dominik Brétt vystudoval víceleté gymnázium a v roce 2015 zahájil 

studia zde na FŽP UJEP v oboru ochrana přírody a krajiny. Ihned po 

úspěšném ukončení bakalářského studia následovalo studium 

navazujícího magisterského oboru revitalizace krajiny. V následujících 

letech by chtěl dostudovat doktorské studium v oboru kartografie 

a geodézie a stát se plnohodnotným akademikem. Volný čas tráví 

sportem – silový trojboj, lehká turistika, jízda na kole, ale také focením 

a natáčením jak běžně dostupnými, tak i custom drony. 


